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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

В навечерието на 130-ата годишнина на Българската търговско-промишлена палата, в Гранд хотел София се
проведе първото официално издание на наградите "АТЛАС – Ментор на годината 2025". Събитието, организирано
от Съвет "Предприемачество и стартъп" към БТПП, събра водещи фигури от бизнеса, образованието и
институциите, които активно допринасят за развитието на предприемаческата екосистема в страната.... 

На 12 юни 2025 г. от 15:00 ч. в сградата на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в София ще се
проведе хибридна информационна сесия на тема "Цифров продуктов паспорт". Организатор е Българският
институт за стандартизация (БИС) съвместно с GS1 България и Софт Груп. 

Увеличението на цените без икономически причини ще бъде третирано като форма на спекула. Това заяви
премиерът Росен Желязков преди подписването в Министерския съвет на меморандуми за сътрудничество с
бизнеса и синдикатите, с цел защита на потребителите и фирмите при въвеждането на еврото в България. Това е
тристранен формат, с който българското правителство, работодателските организации, с помощта... 

Около 1. 5 милиарда евро са нужни за строителството на 107 км магистрала, която да свърже София със Самоков
и Дупница до границата със Северна Македония при Гюешево Около 1. 5 милиарда евро са нужни за
строителството на 107 км магистрала, която да свърже София със Самоков и Дупница до границата със Северна
Македония при Гюешево На 1. 5 милиард евро е прогнозната стойност на магистралите "Рила" и "... 

Заглавие: Националните награди "АТЛАС – Ментор на годината 2025" отличиха водещи личности в българското
предприемачество
Дата: 10.06.2025 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БИС организира хибридно информационно събитие за въвеждането на цифровия продуктов паспорт
Дата: 10.06.2025 08:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Желязков: Въвеждането на еврото не може да доведе до повишаване на цените
Дата: 10.06.2025 09:22
Медия: Класа

Заглавие: Бъдещето на магистрала "Рила", която да свърже Самоков и Дупница със София, за над 1. 5 млрд.
евро тъне в неизвестност 
Дата: 10.06.2025 07:42
Медия: Струма

Заглавие: Транспортна свързаност на фокус: КТПП събра държавната и местна власт и експерти за Коридор
№8 и АМ "Рила"

https://www.bcci.bg/news/21040
https://industryinfo.bg/article/34971-bis-organizira-hibridno-informacionno-sabitie-za-vavejdaneto-na-cifroviia-produktov-pasport
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/557068-%D0%B6%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%B7%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5-%D0%B4%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5
https://www.struma.com/obshtestvo/budeshteto-na-magistrala-rila-koyato-da-svurje-samokov-i-dupnica_233015/
https://novinata.bg/regiona/transportna-svarzanost-na-fokus-ktpp-sabra-darjavnata-i-mestna-vlast-i-eksperti-za-koridor-%E2%84%968-i-am-rila/


Кюстендилската търговско-промишлена палата, в партньорство с Клъстер Зелен транспорт, организираха
Дискусионен форум на тема "Транспортна свързаност: ключови проекти за устойчиво развитие на Югозападна
България". На събитието присъстваха председателят на Комисията по транспорт и съобщения в 51-ото НС Кирил
Добрев, заместник-председателите на Комисия по регионална политика, благоустройство и местно... 

След днешната среща Кюстендилската търговско-промишлена палата, съвместно с Клъстер "Зелен транспорт", ще
подготви писмено становище с основните изводи и резултати. То ще бъде изпратено до всички заинтересовани
страни с призив за активно съдействие и подкрепа", каза още председателят на КТПП Ваньо Костадинов.
Кюстендилската търговско-промишлена палата, в партньорство с Клъстер Зелен транспорт, орг... 

"За съжаление, очакваната от години магистрала "Рила", като част от Паневропейския коридор №8, на която
възлагаме надежди да даде мощен тласък на местната икономика, е все още далече от Дупница и района.
Истината е, че от българска страна се бездейства, защото няма осигурено нито европейско, нито национално
финансиране", коментира председателят на Общинския съвет в Дупница Костадин Костадинов след... 

На 1.5 милиард евро е прогнозната стойност на магистралите "Рила" и "Гюешево - Дупница". Те трябва да свържат
София през Самоков, Дупница, Кюстендил до границата със Северна Македония при Гюешево. Идейният проект е
разработен, трасето е избрано, като за отделни участъци все още има спорове. Това стана ясно по време на
форум в Кюстендил за ключовите пътни проекти в Югозападна България, организиран ... 

На 9 юни 2025 г. беше подписан меморандум за сътрудничество между АОБР (Българската търговско-промишлена
палата КРИБ, АИКБ, БСК), синдикатите КТ "Подкрепа", КНСБ, и правителство във връзка с въвеждането на еврото
за недопускане на необосновано повишаване на цените на стоките и услугите. Работодателските организации
поеха ангажимент да съдействат за коректно отразяване на плюсовете и минусите от в... 

Кюстендилската търговско-промишлена палата, в партньорство с Клъстер Зелен транспорт, организираха
Дискусионен форум на тема "Транспортна свързаност: ключови проекти за устойчиво развитие на Югозападна
България". На събитието присъстваха председателят на Комисията по транспорт и съобщения в 51-ото НС Кирил
Добрев, заместник-председателите на Комисия по регионална политика, благоустройство и местно... 

Дата: 09.06.2025 19:38
Медия: Novinata.bg

Заглавие: КТПП събра в Кюстендил държавната,местна власт и експерти за Коридор №8 и АМ "Рила"
Дата: 09.06.2025 19:35
Медия: Кубер Прес

Заглавие: Председателят на ОбС Костадинов: "Истината за Коридор №8 е, че се бездейства, защото няма пари"
Дата: 09.06.2025 18:21
Медия: Dupnicanews.eu

Заглавие: Бъдещето на магистрала "Рила" за над 1.5 млрд. евро тъне в неизвестност
Дата: 09.06.2025 18:02
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Председателят на БТПП с коментар относно подписания на 9 юни меморандум за сътрудничество
между работодатели, синдикати и правителство, за противодействие на спекулата при въвеждането на еврото
Дата: 10.06.2025 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Транспортна свързаност на фокус: КТПП събра държавната и местна власт и експерти за Коридор
№8 и АМ "Рила"
Дата: 10.06.2025 12:36
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бъдещето на магистрала "Рила" за над 3 милиарда лева тъне в неизвестност
Дата: 10.06.2025 12:29

http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=73702
http://dupnicanews.eu/13566-9-06-2025-16-55
https://www.mediapool.bg/badeshteto-na-magistrala-rila-za-nad-15-mlrd-evro-tane-v-neizvestnost-news372087.html
https://www.bcci.bg/news/21039
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/907681-transportna-svarzanost-na-fokus-ktpp-sabra-darzhavnata-i-mestna-vlast-i-ekspert
https://www.dunavmost.com/novini/badeshteto-na-magistrala-rila-za-nad-3-miliarda-leva-tane-v-neizvestnost


Строителството няма да започне и през 2026 г., проектът от 1978 г. продължава да чака На 1,5 милиарда евро е
прогнозната стойност на магистралите "Рила" и "Гюешево - Дупница", които трябва да свържат София през
Самоков, Дупница и Кюстендил до границата със Северна Македония при Гюешево. Идейният проект е
разработен и трасето е избрано, но за отделни участъци все още има спорове. Това стана ясно по... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Автор: ИПИ Брутният вътрешен продукт, доходите и пенсиите в област Ямбол продължават да нарастват. Делът на
трудоспособното население в областта е един от най-ниските в страната. Инвестиционната активност остава
слаба. Ямбол се характеризира с висока гъстота на пътната мрежа, но железопътната мрежа е сред най-слабо
развитите в страната. Усреднените нива на местните данъци са близки до средните. Са... 

В Европа горите отдавна се стопанисват с високомеханизирани машини, а не със стари военни камиониБългария
се слави със зеленото си горско богатство. Около 39% от територията на нашата страна заемат горите.
Поддържането им в добро здравословно състояние се извършва с научнообосновани лесовъдски намеси –
различни видове сечи. Дърводобивът е традиционен и древен занаят, някои учени свързват появата н... 

За развитието на националната пътна инфраструктура автомагистрала "Рила" трябва да допринесе чрез
свързване на аутобаните "Струма", "Тракия" и "Хемус" Няма бизнес без икономическа свързаност, обяви Кирил
Добрев, председател на Комисия по транспорт и съобщения към Народно събрание и депутат от БСП-ОЛ, по
време на форум за транспортна свързаност в Кюстендил. Той изрази надежда, че "политическото без... 

Казахстан планира да доставя уран в България, обяви днес изпълнителният директор на "Самрук-Казина" Нурлан
Жакупов, предава казахстанската новинарска агенция КАЗИНФОРМ, цитирана от БТА. "България експлоатира
атомна електроцентрала, състояща се от два блока с мощност 1,2 мВт всеки, отбеляза Жакупов. "Има обещаваща
възможност за сътрудничество за доставка на уран от Казахстан за България". Казахстан... 

Изкуственият интелект (ИИ) бързо навлиза във всички сфери на нашия живот, включително и в производството. В
рамките на проекта DIGITAL COACH INTELIGENCE Габровската търговско-промишлена палата проведе двудневен
семинар. В първия ден участниците – на място и онлайн, се запознаха с бъдещите дейности по проекта, примери
от Учебната фабрика на Рурския университет в Бохум, Германия за контрол на качес... 

Медия: Dunavmost

Заглавие: Ямбол - нарастващи заплати, но малко инвестиции
Дата: 10.06.2025 08:56
Медия: Economynews

Заглавие: Добивът на дървесина у нас е технологично остарял с цял век
Дата: 10.06.2025 10:03
Медия: ESG новини

Заглавие: Депутатът Кирил Добрев в града под Хисарлъка: Всички си спомняме каква икономика се развиваше
и в Кюстендил, и в Перник, в Радомир… и днес как това са райони със затихващи функции, няма бизнес без
икономическа свързаност
Дата: 10.06.2025 13:30
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Казахстан иска да доставя уран за България
Дата: 09.06.2025 17:50
Медия: Аспекто

Заглавие: Изкуственият интелект в производството
Дата: 10.06.2025 12:50
Медия: Gabrovo News

http://www.economynews.bg/%D1%8F%D0%BC%D0%B1%D0%BE%D0%BB---%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%BE-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-news117419.html
https://esgnews.bg/dobivat-na-darvesina-u-nas-e-tehnologichno-ostaryal-s-czyal-vek/
https://struma.bg/%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%B2-%D0%B2-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4-%D1%85%D0%B8%D1%81/
https://a-specto.bg/liubopitno/kazahstan-iska-da-dostavya-uran-za-balgariya
https://www.gabrovonews.bg/economy/204498/


Епизод 29 - Динамика на зърнените борси с Боян ИвановЮни започна колебливо по международните борси и
пазари, белязан от геополитически и макроикономически фактори. В средата на седмицата, осмото намаление на
референтния лихвен процент за една година, извършено от Европейската централна банка се оказа достатъчно,
за да укрепи допълнително еврото спрямо долара, което пък лимитира покачването при цен... 

Одобрени са промени в таксите за аеронавигационно обслужване на въздухоплавателните средства
Правителството прие промени на Наредбата за таксите за използване на летищата за обществено ползване и за
аеронавигационно обслужване в Република България. Таксата за прелитане се намалява от 30,85 евро на 29,54
евро за периода от 1 януари 2025 г. до 31 декември 2025 г. Промени има и при лихвения процент з... 

Промишленото производство в България отбелязва годишен спад от 10,4% през април 2025 г., отчете НСИ. На
месечна база има лек ръст от 0,8% спрямо март. Най-сериозно е понижението при производството и
разпределението на електрическа и топлоенергия и газ — с 18,7%, в преработващата промишленост — със 7%, и
в добивната — с 3,9%. Сред засегнатите сектори са производството на основни метали, което се ср... 

Това кой как ще гласува този четвъртък на заседанието на Столичния общински съвет (СОС) е много ясен белег
кой е искрен и се бори срещу презастрояването и за кого това е само проформа и всъщност пази интереса на
инвеститорите, каза Борис Бонев – общински съветник и председател на групата на "Спаси София" в СОС по
време на брифинг в близост до имота, където има инвестиционни намерения на инвеститор... 

Това е 0,9% от прогнозния БВППриходите, помощите и даренията по консолидираната фискална програма (КФП)
към април 2025 г. са в размер на 24 474,6 млн. лева или 27,1% от годишните разчети. Постъпленията нарастват с 1
704,8 млн. лева (7,5%) спрямо отчетените за първите четири месеца на 2024 г. За този ръст принос имат най-вече
данъчните приходи, които нарастват c 13,3% (2 297,3 млн. лева). Неданъчни... 

Това е непоносим разход за голяма част от българските семейства, ако не се предприемат мерки за защита и
компенсации, се казва в становище на синдикалната организацияС новото предложение на КЕВР годишното
увеличение на цените на електроенергията за битовите потребители ще надхвърли 13%, което е непоносим
разход за голяма част от българските семейства, ако не се предприемат мерки за защита и компен... 

Заглавие: Търговски войни и климатични промени: Какво означават за цените на зърното през юни 2025
Дата: 10.06.2025 12:30
Медия: Agri.BG

Заглавие: Вижте решенията взети на днешното заседание на МС
Дата: 10.06.2025 14:37
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Годишният спад на промишленото производство у нас надхвърли 10%
Дата: 10.06.2025 14:09
Медия: Днес+

Заглавие: Борис Бонев: София губи милиони от строежи, таксата за разрешително не е вдигана 20 години
Дата: 10.06.2025 14:05
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Бюджетното салдо по КФП е отрицателно в размер на 1 914,2 млн. лева към април 2025 г.
Дата: 10.06.2025 14:04
Медия: Финанси.bg

Заглавие: КНСБ: С новото предложение на КЕВР токът за битови потребители ще поскъпне с над 13%
Дата: 10.06.2025 13:35
Медия: Profit

Заглавие: Най-големият фонд в света: Спешно реформирайте капиталовите пазари в Европа 
Дата: 10.06.2025 13:29
Медия: Клуб Z

https://agri.bg/novini/tiergovski-voini-i-klimaticni-promeni-kakvo-oznacavat-za-cenite-na-ziernoto-prez-iuni-2025
https://presstv.bg/from-the-country/%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%B7%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%81/
https://dnesplus.bg/bulgaria/godishniyat-spad-na-promishlenoto-proizvodstvo-u-nas-nadhvarli-10_1193054
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/boris-bonev-sofiia-gubi-milioni-ot-stroezhi-taksata-za-razreshitelno-ne-e-vdigana-20-godini-2421450
https://finansi.bg/novina/byudzhetnoto-saldo-po-kfp-e-otricatelno-v-razmer-na-1-9142-mln-leva-kam-april-2025-g
https://profit.bg/article/2025061010102536894
https://clubz.bg/162547


Норвежкият суверенен фонд иска хармонизирани данъчни и надзорни правила на континента Най-големият
суверенен фонд в света призовава за спешна реформа на европейските капиталови пазари, включително
хармонизирани данъчни и надзорни правила, както и на правилата за несъстоятелността, за да се гарантира, че
континентът няма да изостане повече от САЩ и Азия по конкурентоспособност, съобщава "Файненшъл ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Повече от една четвърт от компаниите в Германия (27,1 на сто) очакват изкуственият интелект да доведе до
съкращения на работни места през идните пет години, сочи проучване на мюнхенския институт "Ифо" (Ifo),
изпратено до БТА. Анализът бе представен по време на на годишната среща на института от неговия президент
Клеменс Фуест."Компаниите, особено в промишления сектор, очакват структурните промени ... 

Докато по-често обсъждаме улесняването на достъпа на работници от трети страни до българския пазар на труда,
правителството представи алтернативен подходНа фона на ниското предлагане на труд, съчетано с все по-високо
търсене намирането на решения за недостига на работници става все по-належащо. Докато по-често обсъждаме
улесняването на достъпа на работници от трети страни до българския пазар на тр... 

Трудова борса, организирана от Агенцията по заетостта, Дирекция "Бюро по труда" – Стара Загора, в партньорство
с Община Стара Загора, се провежда днес в залата на ПГКНМА "Проф. Минко Балкански". В нея участват
представители на 29 фирми от региона, които предлагат свободни работни места. Общо 500 покани са изпратени
до лица, регистрирани на свободния пазар на труда и активно търсещи професионална р... 

Безработицата във Великобритания се повиши до най-високото си ниво от близо четири години, а ръстът на
заплатите се забави повече от очакваното, тъй като работодателите се сблъскват с нарастващи разходи за
персонал. Това сочат официални данни на британската Национална статистическа служба (ONS), цитирани от ДПА
и БТА. Нивото на безработица се повиши до 4,6 на сто през тримесечието до април спрямо ... 

Искането на синдикатите в България за хоризонтална политика по отношение на доходите в публичния сектор с
бюджета за 2025 г. беше пренебрегнато. Вместо това политиката по доходите беше фрагментирана, без ясни
принципи и икономически критерии. Българските синдикати предложиха устойчив модел на нарастване на
доходите, който, от една страна да съответства на динамиката на пазара на труда, а от друга ... 

Заглавие: Една четвърт от германските компании очакват съкращения заради AI
Дата: 09.06.2025 10:12
Медия: BGlobal

Заглавие: Регистърът на неактивните е само първата стъпка към разкриване на "скрития" потенциал
Дата: 07.06.2025 09:14
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: 29 работодатели участват днес в трудова борса, провеждаща се в Стара Загора
Дата: 10.06.2025 14:38
Медия: Старозагорски Новини

Заглавие: Безработицата във Великобритания се покачва, а ръстът на заплатите се забавя
Дата: 10.06.2025 13:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Пламен Димитров в Женева: Не ни чуха за доходите в публичния сектор, това създаде огромно
напрежение
Дата: 10.06.2025 13:53
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Фискалният съвет: Пенсионната система е неустойчива в дългосрочен план
Дата: 10.06.2025 13:48

https://bglobal.bg/113089-edna-chetvyrt-ot-germanskite-kompanii
https://business.dir.bg/ekspertno-mnenie/registarat-na-neaktivnite-e-samo-parvata-stapka-kam-razkrivane-na-skritiya-potentsial
https://starozagorskinovini.com/stznews/29-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B2-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B0/
https://www.dotbg.bg/article/20681696
https://knsb-bg.org/index.php/2025/06/10/plamen-dimitrov-v-zheneva-ne-ni-chuha-za-dohodite-v-publichniya-sektor-tova-sazdade-ogromno-naprezhenie/
https://bntnews.bg/news/fiskalniyat-savet-pensionnata-sistema-e-neustoichiva-v-dalgosrochen-plan-1342471news.html


Съветът обсъди отчета за изпълнение на бюджета на Държавното обществено осигуряванеПенсионната система
е неустойчива в дългосрочен план заради последните увеличения на пенсиите без реформи. Това е едно от
основните заключения на Фискалният съвет, който разгледа отчета за изпълнение на бюджета на Държавното
обществено осигуряване (ДОО) за миналата година. Пенсионните доходи се повишават с бързи те... 

Фонд "Пенсии" заема 80% от общите разходи, а разходите за пенсии достигат 10,7% от БВПДефицитът в
общественото осигуряване продължава да расте, стигна 11,5 млрд. лв. Това предупреждение отправя в свое
становище Фискалният съвет. Становището е относно Отчет за изпълнението на бюджета на ДОО за 2024 г. и в
него се казва: Фискалният съвет обсъди Отчета за изпълнението на бюджета на ДОО за 2024 г. Ето... 

Ето актуалната класацияСпециалности на вузовете вече носят над 6000 лв заплата, под 1 % е безработицата при
медици и математици" През първото тримесечие на 2025 г. средната работна заплата общо за страната e 2443
лв., което е с малко над 11 на сто повече в сравнение с миналата година. Това сочат данните на информационния
бюлетин на Министерството на труда и социалната политика в областта на доходи... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Българо-африканската търговска камара информира, че на 20 юни 2025 г. в София ще се проведе бизнес форум с
партньори от Нигерия Accolade Nigeria – Bulgaria Business Forum & Awards 2025. Събитието има за цел да укрепи
търговските отношения и да насърчи инвестиционните възможности между Нигерия и България, позиционирайки
България като стратегическа врата за Нигерия към европейския пазар. Чрез об... 

През последните 18 месеца корпоративният свят преживя една от най-бързите трансформации в историята си,
каквато не успяха да предизвикат нито пандемията, нито предходни световни икономически кризи. Тя беше
провокирана от развитието на технологиите и достигането до точка, в която алгоритмите са способни да пишат
текстове, да анализират данни и да взимат решения със скорост и мащаб, които допреди ня... 

Председателят на Столичния общински съвет Цветомир Петров съобщи, че работната група ще анализира и
подготви за изменение нормативните актове на Столичната община Работна група в столична община ще
преобразува местните данъци и такси от лева в евро. Председателят на Столичния общински съвет Цветомир
Петров съобщи, че работната група ще анализира и подготви за изменение нормативните актове на Столи... 

Медия: БНТ Новини

Заглавие: Фискалният съвет: Дефицитът в общественото осигуряване продължава да расте, стигна 11,5 млрд.
лв.
Дата: 10.06.2025 13:27
Медия: Епицентър

Заглавие: Кои професии в България предлагат най‑високи заплати: Дават 6 бона на тези специалисти
Дата: 10.06.2025 13:05
Медия: Марица

Заглавие: Бизнес форум с партньори от Нигерия – 20 юни, София
Дата: 09.06.2025 16:02
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: AI в България: от еуфория до новата нормалност
Дата: 10.06.2025 10:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Столичната община ще изчислява данъците на софиянци в евро
Дата: 10.06.2025 09:35
Медия: Econ

Заглавие: БСП – ОЛ: Югозападна България се нуждае от целенасочена държавна инвестиция в
инфраструктура

https://epicenter.bg/article/Fiskalniyat-savet--Defitsitat-v-obshtestvenoto-osiguryavane-prodalzhava-da-raste--stigna-11-5-mlrd--lv-/389413/4/0
https://www.marica.bg/biznes-zona/koi-profesii-v-balgariq-predlagat-nay-visoki-zaplati-davat-6-bona-na-tezi-specialisti
https://chambersz.com/2025/06/09/biznes-forum-s-partnori-ot-nigeriya-20-yuni-sofiya/
https://forbesbulgaria.com/2025/06/10/ai-in-bulgaria/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A1%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D1%87%D0%B8%D1%81%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F%D0%BD%D1%86%D0%B8-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE_l.a_i.812458_at.10.html
https://www.focus-news.net/novini/regioni/BSP-OL-Yugozapadna-Bulgariya-se-nuzhdae-ot-celenasochena-durzhavna-investiciya-v-infrastruktura-2587634


"Няма как да имаме икономика, ако нямаме логистична свързаност. Прекрасно си спомняме какво беше
индустриалното развитие в Кюстендил, Перник, Радомир – и как тези региони днес замират. Причината е една:
липса на инфраструктура". С тези думи зам.-председателят на ПГ на "БСП - ОБЕДИНЕНА ЛЕВИЦА" и председател
на парламентарната комисия по транспорт и съобщения Кирил Добрев открои основния проблем, пр... 

На 27 и 28 юни 2025 г. в Банско ще се проведе четвъртото издание на Балкански бизнес форум. Събитието се
организира от Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП) в
сътрудничество с Българо-турската търговско-индустриална камара (БТТИК) и Българо-румънската търговска
камара (БРТК) и с подкрепата на Търговската секция към Посолството на Република Турция в Българ... 

Лидерът на ГЕРБ беше категоричен, че магистралата се строи така, както подобава.Работи се усилено по
магистралата към Видин. Макар и бавно, ще наваксаме четирите години бездействие. Тази магистрала можеше да
е готова, но да гледаме напред. Ако всичко е наред и влезем в еврозоната - това трасе ще стане прекрасно за
инвестиции. Това заяви във Видин лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов, който посети и разгл... 

С новото предложение на КЕВР годишното увеличение на цените на електроенергията за битовите потребители
ще надхвърли 13 на сто, което е непоносим разход за голяма част от българските семейства, ако не се
предприемат мерки за защита и компенсации. Това се посочва в Становище на КНСБ по Проекта на Наредба за
изменение и допълнение на Наредба №1 от 14 март 2017 г. за регулиране на цените на електриче... 

Още като министър поисках поправка в НК, не се случи, казва бившият социален министър Промяна ще има,
когато хората около такива "заведения" започнат да сигнализират, а не гледат безучастно. И цялото общество
проявява нулева търпимост Нашето общество има висока степен на толерантност към насилието. Това над жени,
за съжаление, е станало норма И ЕК констатира, че социалният ресурс у нас не се насо... 

Telegram, изключително популярното приложение за чат и съобщения, е гордостта на руската ИТ индустрия.
Според Павел Дуров, загадъчния предприемач, създал услугата преди 12 години, тя вече има над един милиард
активни потребители месечно по целия свят. Сред причините за този успех е репутацията на Telegram по
отношение на сигурността, съчетана с имиджа на Дуров като защитник на свободата на словото... 

Дата: 10.06.2025 11:28
Медия: Фокус

Заглавие: Четвъртият Балкански бизнес форум ще се състои на 27 и 28 юни в Банско
Дата: 10.06.2025 11:41
Медия: Industry Info

Заглавие: Бойко Борисов: Ще наваксаме тези 4 години бездействие
Дата: 10.06.2025 14:15
Медия: iNews

Заглавие: КНСБ: С новото предложение на КЕВР годишното увеличение на цените на тока за битовите
потребители ще надхвърли 13%
Дата: 10.06.2025 13:52
Медия: Ruse.news

Заглавие: Иванка Шалапатова: Грижата за хора в домове без лиценз отдавна трябваше да стане престъпление
Дата: 10.06.2025 13:33
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Как Telegram е свързан с руското ЦРУ
Дата: 10.06.2025 12:51
Медия: Kaldata

Заглавие: ГОРЕЩО В ПИК TV! Tоп експертът Щерьо Ножаров разби на пух и прах лъжите на противниците на
еврото: Трябва да си неадекватен, за да кажеш, че валутата върви надолу, като стойността й се повишава
Дата: 10.06.2025 14:32

https://industryinfo.bg/article/34975-chetvartiiat-balkanski-biznes-forum-shte-se-sastoi-na-27-i-28-iuni-v-bansko
https://inews.bg/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%91%D0%BE%D0%B9%D0%BA%D0%BE-%D0%91%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%A9%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%82%D0%B5%D0%B7%D0%B8-4-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%B5_l.a_c.327_i.750197.html
https://ruse.news/index.php/2025/06/10/knsb-s-novoto-predlozhenie-na-kevr-godishnoto-uvelichenie-na-czenite-na-toka-za-bitovite-potrebiteli-sthe-nadhvarli-13/
https://www.24plovdiv.bg/mneniya/article/20682051
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-telegram-%D0%B5-%D1%81%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%B0%D0%BD-%D1%81-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%86%D1%80%D1%83-577156.html
https://pik.bg/%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-t%D0%BE%D0%BF-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D1%8A%D1%82-%D1%89%D0%B5%D1%80%D1%8C%D0%BE-%D0%BD%D0%BE%D0%B6%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B1%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D1%85-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D1%85-%D0%BB%D1%8A%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0--news1284846.html


Преподавателят в УНСС доц. Щерьо Ножаров споделя подробности около присъединяването на България в
еврозоната. "Добре е тези доклади да се коментират от специалисти, тъй като около тях се появиха много
манипулации и лъжи, които се използват и от протестите", каза той. По думите му едната от манипулациите е била
свързана с инфлацията у нас. "Взима се 10-годишен преглед на инфлацията и от него се виж... 

Неочаквани фактори променят фокуса на компанията от Гърция към родната страна. Дебютът се очаква през
2025 г.Българската компания за карго превози Dronamics промени плановете си за стартиране на търговски
операции. За разлика от първоначалната концепция, която предвиждаше те да започнат в Гърция, сега фокусът е
върху България като отправна точка за начало на комерсиалните операции. Причината са въ... 

Надявам се правителството да изпълни обещанието си и държавата с цялата си мощ и всички свои правомощия
да разплете докрай цялата мрежа от незаконни домове за възрастни хора. Това заяви вицепрезидентът Илияна
Йотова пред журналисти в Попово, където беше гост на празника на града.По думите на вицепрезидента всеки нов
случай задава нови въпроси, на които трябва да отговорят властите. "Кой стои над т... 
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https://www.economic.bg/bg/a/view/promjana-v-planovete-dronamics-shte-startira-tyrgovskite-poleti-ot-bylgarija
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Iotova-za-quotdomovete-na-uzhasite-quot-Koi-stoi-nad-tozi-biznes-s-zhivota-na-horata-koi-finansira-tova-2588065
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